
 
Referat af 

skolebestyrelsesmøde 
onsdag den 1. marts 2023 

17.30-20.00 

Afbud: Rikke 
  

 Punkt Kommentar 

17.30 – 17.50 
Nyt fra ledelsen 
Gitte/Malte 
Orientering 

Gitte og Malte fortalte lidt om livet på skolen med 

ledelsesbriller:  

 Der har lige været afholdt skolefest. Vi gjorde forsøg 
med et loungeområde. 

 Vi er ved at genoplive “Lækker Langebjerg” som er en 
tradition hvor vi gør skolen lækker. 

 Begynder kompetenceudviklingsforløb for alle lærere 
og skolepædagoger på Pædagogisk Dag lørdag den 11. 
marts. Forløbet kører i knapt et år og laves i samarbejde 
med Verdens Bedste Danske Skole. 

 Vennedag helt frem til klokken 15 den 26. april. 
 Næste udstilling er den 23. marts. 
 Klasseloftssænkningen er blevet udsat i foreløbigt et år. 

Vi har pt. 47 børn der skal starte i 0. klasse efter 
sommerferien. 

 Samarbejdet med sportsklubberne fortsætter.  
Vi forsøger også at få lagt noget skak ind. 

 Vi har haft besøg af et par udvalgsmedlemmer i forhold 
til lokalestanden med udgangspunkt i toiletforhold. 

17.50 - 18.00 
Nyt fra elever 
Ester/Frederikke 
Orientering 

Eleverne var ikke til stede. 

18.00 - 18.10 
Nyt fra medarbejdere 
Susanne/Rikke 
Orientering 

Lærerne er så småt i gang med fagfordelingen. 

18.10 - 18.30 
Fredensborg Kommunes 
sammenhængende børne- og 
ungepolitk 
Gitte 
Diskussion/beslutning 

Udkastet blev diskuteret. Anders færdigskriver kommentarerne 
og indsender høringssvaret. 

18.50 - 19.15 
Økonomi 
Gitte 
Diskussion/beslutning 

Resultat 2022 og budget 2023 blev fremlagt: 
 Der er et stort ønske om at få afviklet underskuddet 

hurtigt. 
 Lejrskoler og eventuel reduktion tages op med hele 

personalet og så dykker vi mere ned i dette på et 
kommende møde. 

 Budgetudkast for 2023 godkendt. 

 



 

19.15 - 19.40 
Status på prioritetsområderne PBL og 
fundraising 
Gitte/Malte/Tovholdere 
Orientering/diskussion 

Der var et stort ønske om vi igen lige tager op hvad rammerne 
helt præcis er for gruppernes arbejde. 

19.40 - 20.00 
Eventuelt og kommende punkter 
Alle 

Der var et ønske om at få følgende punkter på kommende 

møder: 

 Teknologi og mobiltelefoner – eksisterende politik 

 Lektiefri skole 

 

 


